
 

 

A két testületi ülés közötti események összefoglalója 

 
Március 27-28. 

Szabadságon voltam. 

Április 1. 

Elek Tamással, az AEDIUM kft. vezetőjével tárgyaltam. 

Április 2. 

Átadtunk egy babacsomagot az újszülött szüleinek a védőnővel. 

Kistérségi ülés volt Kunszentmiklóson. 

Április 3-4. 

Szabadságon voltam. 

Április 5. 

A Faluház rockzenei koncertet szervezett. 

Április 6. 

A Kulturális Egyesület játszóházat szervezett a Faluházban, és feldíszítették a hagyományos húsvéti 

tojásfát a Millenniumi parkban. 

Április 7. 

A „Versenyképes Járások Program” megbeszélésére került sor Kunszentmiklóson.  

Az Egrid Kft. jelezte, hogy tud még biztosítani energiatakarékos LED  izzókat. 

Április 9. 

Az óvoda vezetőjével, óvónőjével és egy gyermek szülőjével egyeztettünk egy vitás kérdésben. 

Április 10. 

Rendkívüli testületi ülésünk volt. 

Április 12. 

A Nyugdíjas Klub bált rendezett a Faluházban. 

Április 14. 

Az Adventista Otthonban köszöntöttük a 90 éves Kardos nénit. 

Április 15. 

A rendőrség és a NAV képviselői jártak nálunk a bejelentett illegális hulladék elhelyezés kapcsán. 

Az Egrid Kft kiszállította a LED izzókat. 

Nacsa Lőrinc államtitkár tájékoztatóján vettünk részt Kunszentmiklóson. 

Április 16. 

A Nemzeti Örökségvédelmi Intézet főigazgatójának írtunk levelet Dobos Bence lelkész úrral közösen a 

Földváry kripta ügyében. 

Április 22. 

A Solar-Future System Kft képviselőivel találkoztam, akik napelemek telepítésével, karbantartásával 

foglalkoznak. 

Április 23. 

Kecskeméten került sor a harmadik TOP_Plusz-os pályázatunk ünnepélyes aláírására, mely az „öreg” 

iskola felújítását tartalmazza. 

Április 24. 

Kistérségi ülés volt Kunszentmiklóson, melyen a társulás elmúlt évi beszámolója volt a téma. 
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